

and each of you, be as to us in this matter entirely exonerated; commanding, and by the tenor of these Presents firmly enjoining you, and every of you, and all others in this behalf interested, that on the said Fourteenth day of December next, at our City of *Quebec*, personally you be and appear, for the Dispatch of Business, to treat, do, act and conclude upon those things which, in our said Provincial Parliament, by the common council of our said Province, by the favour of God, may be ordained. In Testimony Whereof, these our Letters we have caused to be made Patent, and the Great Seal of our said Province to be thereunto affixed: Witness our trusty and well beloved *George*, Earl of *Dalhousie*, Baron *Dalhousie*, of *Dalhousie Castle*, Knight Grand Cross of the Most Honourable Military Order of the Bath, Captain General and Governor in Chief in and over our said Province of *Lower-Canada*, &c. &c. &c. at our Castle of *Saint Lewis*, in our City of *Quebec*, in our said Province, the Twentieth day of November, in the year of our Lord one thousand eight hundred and twenty, and in the First Year of our Reign.

D.

THOMAS DOUGLASS, Clk. Ch. in Chy.

Province of }
LOWER-CANADA. }

DALHOUSIE, GOVERNOR.

GEORGE THE FOURTH, by the Grace of God, of the United Kingdom of *Great Britain and Ireland*, King, Defender of the Faith;—To our faithful and well beloved *Louis Dunière*, *Louis Montizambert*, *David Monro*, *John William Woolsey*, and *Joseph Planté*, Esquires, Greeting:—Whereas we have power, by and with the advice and consent of the Legislative Council and Assembly of our said Province, to make laws for the peace, welfare and good government thereof; and by the Statute in that case made and provided, it is ordained, that the Members of the said Legislative Council and Assembly do respectively take the Oath in the said Statute particularly expressed, as by the said Statute, reference being thereunto had, may more fully and at large appear.—Now therefore know ye, that having confidence in your integrity, fidelity and ability, you, and each of you, we have assigned, constituted and appointed, and hereby do assign, constitute and appoint our Commissioners and Commissioner, jointly or severally, to administer the Oath by the said Statute required, to every Member of our said Legislative Council, and to every Member of our said Assembly, desiring to be admitted to take the same, and the Rolls and Records thereof you shall certify and return into our Secretary's Office of our said Province, there to remain, rendering to the Clerk of the said Legislative Council, and to the Clerk of the said Assembly, respectively, certified copies thereof.—To have and to hold the said power and authority, to you, and each of you, hereby granted, for and during our pleasure.—In Testimony whereof, we have caused these our Letters to be made Patent, and the Great Seal of our said Province to be hereunto affixed:—Witness our trusty and well beloved *George*, Earl of *Dalhousie*, Knight Grand Cross of the Most Honourable Military Order of the Bath, Captain General and Governor in Chief in and over our said Province of *Lower-Canada*, Vice-Admiral of the same, &c. &c. &c. at our Castle of *Saint Lewis*, in our City of *Quebec*, in our said Province, the Sixth day of December, in the year of our Lord one thousand eight hundred and twenty, and in the First Year of our Reign.

D.

J. READY, Actg. Prov. Secy.

à nous, entièrement déchargés à cet égard; ordonnant fermement par la teneur des présentes, à vous et à chacun de vous, et à tous autres y intéressés, que vous soyez et paroissiez personnellement, pour la Dépêche des Affaires, dans notre Cité de *Québec*, ledit quatorzième jour de Décembre prochain, pour traiter, faire, agir et conclure sur les choses qui, par la faveur de Dieu, dans notre dit Parlement Provincial, par le Commun Conseil de notre dite Province, pourront être ordonnées.—En Foi de quoi nous avons fait rendre ces présentes nos Lettres Patentes, et à icelles fait apposer le Grand Sceau de notre dite Province.—Témoin notre fidèle et bien-aimé *George*, Comte de *Dalhousie*, Baron *Dalhousie*, du Château *Dalhousie*, Chevalier Grand-Croix du Très-Honorable Ordre Militaire du Bain, Capitaine Général et Gouverneur en Chef dans et sur notre dite Province du *Bas-Canada*, &c. &c. &c. A notre Château *Saint Louis*, dans notre Cité de *Québec*, dans notre dite Province, le vingtième jour de Novembre, dans l'an de Notre Seigneur mil huit cent vingt, et dans la première année de notre Règne.

D.

THOS. DOUGLASS, Greff. C. en Chan.

Province du }
BAS-CANADA. }

DALHOUSIE, GOUVERNEUR.

GEORGE QUATRE, par la Grace de Dieu, Roi du Royaume Uni de la *Grande-Bretagne* et d'*Irlande*, Défenseur de la Foi.—A nos loyaux et bien-aimés *Louis Dunière*, *Louis Montizambert*, *David Monro*, *John William Woolsey* et *Joseph Planté*, Ecuyers, SALUT:—Vû que nous avons pouvoir par et de l'avis et consentement de notre Conseil Législatif et de l'Assemblée de notre dite Province, de faire des Lois pour la Paix, le bien-être et le bon Gouvernement d'icelle, et que par le Statut fait et pourvu à cet égard, il est ordonné que les Membres desdits Conseil Législatif et Assemblée, prennent respectivement le Serment particulièrement exprimé par ledit Statut, ainsi qu'il paroîtra plus amplement par ledit Statut, en y ayant recours. En conséquence, sachez qu'ayant confiance dans votre intégrité, fidélité et habileté, nous vous avons assignés, constitués et nommés, et par ces présentes vous assignons, constituons et nommons, vous et chacun de vous, nos Commissaires, conjointement ou séparément, pour administrer le Serment requis par ledit Statut, à chaque Membre de notre dit Conseil Législatif, et à chaque Membre de notre dite Assemblée, désirant d'être admis à le prêter; et vous certifierez les Rôles et Records d'iceux, que vous remettrez au Bureau de notre Secrétaire de notre dite Province, pour y demeurer; donnant des Copies certifiées d'iceux aux Greffiers du Conseil Législatif et de la Chambre d'Assemblée respectivement. Et vous et chacun de vous aurez et tiendrez lesdits pouvoir et autorité accordés par le présent, durant notre Plaisir. En foi de quoi nous avons fait rendre Patentes nos présentes Lettres, et y avons fait apposer le Grand Sceau de notre dite Province. Témoin notre Fidèle et Bien-aimé *George*, Comte de *Dalhousie*, Chevalier Grand-Croix du Très-Honorable Ordre Militaire du Bain, Capitaine-Général et Gouverneur en Chef dans et sur notre dite Province du *Bas-Canada*, Vice-Amiral d'icelle, &c. &c. &c. A notre Château *Saint Louis*, dans notre Cité de *Québec*, dans notre dite Province, le sixième jour de Décembre dans l'année de Notre Seigneur mil huit cent vingt, et dans la première année de notre Règne.

D.

J. READY, F. F. Secr. Prov.